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 PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SV. KUZAM 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/17-09/11 
URBROJ:  2170/01-09-10-17-2 
Rijeka,  08.11.2017. 
                                    
 

ZAPISNIK 
SA 38 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
38. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 08.11.2017. s početkom u 12,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Milan Dragičević, predsjednik VMO 

 Zlatko Meić, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Lorenzo Tommasi, član VMO 

 Nenad Arbanas, član VMO 
 

 
Ostali nazočni  

 

Sjednici nisu bili nazočni: 

  
 
Usvajanje zapisnika sa 37. sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

1. Prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture 
na području Mjesnog odbora za 2018. – očitovanje na odgovor Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav 
2. Prijedlog prijave projekata na “Riječki program lokalnog partnerstva” za 2018. 
godinu. 
3. Dogovor oko realizacije planiranog programa – Doček Sv. Nikole 
4. Razno 

 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 

AD 1 
Predsjednik VMO upoznaje članove Vijeća da je Odjel gradske uprave za komunalni sustav na 
temelju dostavljenih materijala Vijeća, dao tabelu u kojoj su prikazani svi prijedlozi VMO istim 
redoslijedom kako su navedeni od strane VMO. Uz svaku stavku od strane Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav upisana je procjena iznosa sredstava potrebnih za realizaciju ili 
objašnjenje zbog kojeg prijedlog VMO ne može biti uvršten. Od VMO se traži da utvrdi ostaje li 
kod ranije danog rasporeda prioriteta, te je Vijeće upoznato s odgovorom koji je u tabeli 
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naveden i planiranim sredstvima za prioritete održavanja objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području MO Sv. Kuzam u iznosu od 96.000,00 kuna. 
Temeljem navedenog raspored prioriteta u održavanju objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture na području Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2018. bi glasio: 
1. Uređenje nogostupa uz cestu D40 od raskrižja Škljevo do spoja s cestom prema Svetom 
Kuzmu - u nadležnosti Zajedničke komunalne djelatnosti – predloženi iznos od 170.000,00 kn u 
dogovoru s gosp. Leom Kurilićem će se umanjiti i glasiti će 90.000,00 kn, a preostala razlika od 
80.000,00 kn rasporediti će se iz plana izvanrednog održavanja iz RP.  
2. Sanacija odvodnje oborinskih voda na malonogometnom igralištu Sveti Kuzam- u 
nadležnosti Zajedničke komunalne djelatnosti- iznos 6.000,00 kn 
Zaključak 
VMO Sv. Kuzam je jednoglasno usvojilo prijedlog prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture na području Mjesnog odbora Sv. Kuzam za 2018. godinu. 

 
 

AD 2 
Predsjednik podsjeća da su u mjesecu travnju Vijeća mjesnih odbora dobila mogućnost da 
predlože dodatne programe kulturnih događanja koji će se financirati u iznosu od 24. 000,00 kn 
pored predhodno usvojenih 26.000,00 kn. Prijedlozi su se mogli dostaviti putem redovnih 
obrazaca za prijavu prijedloga programa do 21. travnja 2017. u Direkciju za mjesnu 
samoupravu što je od strane Vijeća MO Sv.- Kuzam i učinjeno, te je predložen program pod 
nazivom Obnova povijesnog konačišta i pripadajućih suhozidova na lokaciji Placa - kiparska 
radionica, (zatraženo je sufinaciranje u iznosu od 10.000,00 kn.) međutim iz Direkcije za Mjesnu 
samoupravu dobivena je sugestija da se predloženi program može realizirati kroz projekt 
“Riječki program lokalnog partnerstva.” 
Stoga predsjednik upoznaje da je sada Grad Rijeka objavio poziv za prijavu prijedloga projekata 
na “Riječki program lokalnog partnerstva” za 2018. godinu. i natječaj ostaje otvoren do 30. 
studenog 2017. Godine. 
Temeljem navedenog predsjednik i zamjenik Vijeća predlažu da se s pripremljenim programom 
Vijeće MO prijavi na objavljeni natječaj. 
U opisu svrhe, sadržaja i glavnih aktivnosti programa navedeno je sljedeće: 
Na području Placa, nasuprot crkve u Sv. Kuzmu, uz kiparsku radionicu i sportske terene, u 
povijesti su se nalazili prostori za smještaj pastira i stoke. Naime, u Sv. Kuzmu su se organizirali 
sajmovi na kojima je stoka prodavana. Danas postoje samo ruševni ostaci. 
Ideja programa je da se, u smislu očuvanja baštine, dio tog komleksa rekonstruira. Radi se o 
konačištu u kojem su se trgovci i pastiri odmarali i suhozidima uokolo između kojih se čuvala 
stoka. Taj prostor bio je izgrađen u kombinaciji tradicijske gradnje suhozida s drvenom strehom 
(krovom) prekrivenim tradicijskom šindrom (drvo). Ideja je da se djelomično obnov suhozidi i 
izgradi sjenice od kamena. U obnavljanju i gradnji bi se osim kamena koristili građevinsko 
željezo i beton zbog čvrstoće gradnje i sigurnosti od urušavanja, a krov bi se alternativno šindri, 
pokrio mediteranskim crijepom. Na sredini bi se izradio drveni stol i klupe za desetak osoba. 
Predviđeni radovi su ilustrirani na fotografijama u prilogu.  
Funkcija ovako obnovljenog konačišta bila bi višenamjenska. Dala bi mogućnost odmora i 
osvježenja za kipare koji stvaraju u kiparskoj radionici u sklopu programa Forma Viva – 
Sv.Kuzam, za studente Škole primjenjene umjetnosti kad rade na svojem umjetničkom 
doprinosu Sv. Kuzmu, zatim za druženje sportaša i sudionika sportskih manifestacija (nogomet, 
boćanje) te okupljanje i druženje stanovnika Sv.Kuzma, gostiju i namjernika, a napokon, i turista 
koji su u Sv. Kuzmu sve češći a bit će posebno česti u godini Rijeke EPK. 
U prilogu prijedloga dostaviti će se slike navedene lokacije Placa i skice predviđenih radova. 
Zaključak:  
Vijeće je primilo na znanje i suglasno s navedenim. 
 
 
AD 3 
U svezi planiranja programa Sv. Nikole predsjednik Milan Dragičević upoznao je da je s Ri 
Teatrom potvrđen datum od 03. prosinca u 18 sati za održavanje predstave u Hrvatskom domu 
Sv. Kuzam s predstavom "U laži su kratke noge" za koju su prema planiranom programu 
osigurana sredstva u iznosu od 2.900,00 kuna.  
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Predsjednik je podijelio članovima Vijeća popis djece od prošle godine (26 djece) kako bi se 
prikupilo učešća roditelja s donacijom u iznosu od 20,00 kuna po djetetu, te bi se sklopio ugovor 
o donaciji s Adrijanom Smojverom kao predstavnikom svih roditelja koji su donirali, pa će se 
cijeli sakupljeni iznos uplatiti u Proračun Grada na žiro račun MO Sv. Kuzam i tada će se moći 
izvršiti kupovina slatkiša u Brodokomercu. Obići će se knjižare i kontaktirati će se s poduzećima 
koji su voljni dostaviti ponudu s cijenom dječijih knjiga i slikovnica za pripremu poklon paketa. 
Nakon što se definira broj djece ako ponuda bude odgovarala cijenom, iste će se i naručiti. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje 
 
 
AD 4 
• Predsjednik je informirao članove Vijeća da postoji potreba o povećanju pozicije PRO0956 
unutar programa  - Kuzmarska kiparska radionica – ostale usluge za trošak koji je napravljen u 
svezi izrade fotografija za održanu izložbu 21. rujna 2017. (povećati sa dosadašnjih 1.000,00 kn 
na 1.100,00 kn), pa stoga je potrebno umanjiti poziciju PRO0956 unutar programa – doček Sv. 
Nikole – ostale usluge (umanjiti sa dosadašnjih 3.000,00 kn na 2.900,00 kn). 
Zaključak: 
VMO Sv. Kuzam je jednoglasno usvojilo sljedeće: 
• Program - Kuzmarska kiparska radionica - pozicija PRO0956 –(ostale usluge) povećava se i 
glasi  -  1.100,00 kn  
• Program - Doček sv. Nikole – pozicija PRO0956 – (ostale usluge) umanjuje se i glasi – 
2.900,00 kn 
 

 Gosp. Renzo Tommasi dao je primjedbu na neadekvatno čišćenje kanala oborinske vode na 
Ketini. Prilikom zadnjih kiša stambeni objekti su bili poplavljeni i gosp. Grbac sam je očistio dio 
kanala kako bi na taj način zaštitio svoj objekt od daljnje štete, stoga je potrebno zatražiti od 
nadležnih služba da što hitnije pristupe cjelovitom čišćenju kanala s obje strane ulice. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam se je jednoglasno složilo da se slika stanje na terenu i uputi dopis Rijeka 
Prometu 
 

 Predsjednik informira Vijeće da je zadatak i ove godine oko pripreme biltena preuzeo gosp. 
Zlatko Meić. Gosp. Zlatko Meić podsjeća da MO Sv. Kuzam ima po tender plan za bilten sa 8 
stranica A4 u 150 kom., međutim ima dosta materijala i teksta za uvrstiti u bilten, pa će se 
izviditi mogućnost da se bilten proširi na 12 stranica A4. Plan je da će bilten biti pripremljen za 
pregled i tisak do 10 prosinca o.g. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje 
 

 Predsjednik je pročitao dopis koji je Vijeću MO uputila gđa. Smilja Gerl u kojem je navedeno 
da je njena kuća na Sv. Kuzmu na adresi Sv. Kuzam 54 koja se nalazi ispod pruge Rijeka- 
Zagreb bez prilaznog puta. Godinama da bi došli do kuće koriste prijelaz preko pruge, što im 
predstavlja opasnost i nije im više u mogućnosti koristiti takav način prilaza, tim više što je u 
planu izgradnja i drugog kolosjeka. Traži se sukladno navedenom da se omogući prilaz kući 
izgradnjom prilaznog puta. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam se je jednoglasno složilo da se stupi u kontakt s nadležnima u Gradu Rijeci i 
zatraži obrada zahtjeva kako bi se donijelo stručno mišljenje nadležnih služba. 
 
 
Sjednica je završila u 13,00 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Milan Dragičević 

 


